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Verslag Bestuur 
 

Het seizoen 2023-2024 leek op het oog een rustig jaar voor de vereniging. 

Trots zijn we op alle teams die kampioen werden, maar eigenlijk vooral ook op alle jeugd en alle 

senioren die bij onze vereniging komen sporten en samen plezier willen hebben op het korfbalveld.  

 

Trots zijn we ook op ons nieuwe veld! Het heeft wat voet in aarde gehad, maar op zaterdag 9 

september 2023 werd het nieuwe veld officieel geopend door de wethouder sport Ronald Weerwag 

met assistentie van onze nestor Eddy Reuvenkamp en ons jongste lid Justen L. 

 

En waar we vooral trots op zijn, is de groep vrijwilligers die onze vereniging draaiende houdt. We 

zouden willen dat deze groep groter was, om deze mensen een stuk te kunnen ontlasten. Aan alle 

vrijwilligers: dank, dank, dank! En met name willen we graag onze spelers uit de A-leeftijd benoemen, 

die allemaal met enthousiasme klaar staan voor het trainen van de jeugd en die daarbij ook nog 

allerlei andere taken op zich nemen. Geweldig! 

 

Het leek rustig, maar op de achtergrond werd er wel degelijk hard gewerkt door het bestuur in 

samenwerking met de commissies. De website staat bijvoorbeeld hoog op het prioriteitenlijstje. 

Helaas staat de hulp vanuit Sportlink al enige tijd in de wachtstand en is daarmee de vernieuwing tot 

onze grote ergernis enorm vertraagt. 

 

Wat enorm veel tijd heeft gekost is het zoeken naar en beschrijven van visie en beleid en daarbij ook 

de technisch visie. Vele gesprekken zijn er gevoerd. Vele ondersteuners van buiten de vereniging 

werden betrokken bij onze vereniging om ons te ondersteunen bij de zoektocht. Waar het bestuur en 

de tc’s al enige tijd een visie hadden op de toekomst, ondersteund door gesprekken met mensen van 

de korfbalbond, zoals Leon Simons, bleef dit voor een aantal mensen binnen de club een te grote 

verandering. Het vergt tijd om te veranderen. Dat gaat niet bij iedereen even snel en dat maakte het 

niet altijd even makkelijk. 6 november jongstleden publiceerde de korfbalbond hun “Visie 

teamsamenstelling en het fundament onder de talentontwikkeling KNKV”. We zijn blij dat deze visie 

past bij het merendeel van de ideeën die uit de vele gesprekken terug kwamen en zien er naar uit 

deze visie van de KNKV te gaan volgen. We hopen van harte dat er hiermee een einde komt aan de 

lange periode van onduidelijkheid en onrust.    

 

Samenstelling bestuur: 

- Petra Janssen (voorzitter en interim secretaris) 

- Maaike Schrijver (penningmeester) 

- Arjan Keus (technisch coördinator), tijdelijk vervangen door Ruben de Jonge 

- Tijmen de Kievit (Communicatie) 

 

Het bestuur vergaderde ongeveer eens in de 3 weken. Daarnaast hadden we meestal meerdere 

malen per week contact via Whatsapp, Email en/of telefoon. 

 

Andere activiteiten waren: 

• Veelvuldig contact met de verenigingsondersteuner van de gemeente. Hieruit volgde 

gesprekken met een coach vanuit het NOC NSF. 
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• Contacten met KNKV verenigingsondersteuners en voorzitters van andere verenigingen in de 

regio.  

• Vele gesprekken met de gemeente over de nieuwe hal samen met de commissie Hal/Veld. 

• Bij gebrek aan een TCTop werd aan het einde van het seizoen gezocht naar een coach voor 

de S1.  

  

Het bestuur wil nogmaals iedereen die zijn steentje heeft bijgedragen aan De Meervogels in het 

afgelopen seizoen enorm bedanken! We zijn ons ervan bewust dat er zo velen zijn die zo vele taken 

binnen de club op zich nemen. Jullie zijn de beste! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verslag TC Top 
 

Ook het afgelopen seizoen hebben Dennis Gaemers en Tymo de Wit de taken van de TCTop op zich 

genomen.  

Zij voerden gesprekken met de selectie en werden daarbij geassisteerd door Kelly Plugge en Eline van 

Lomwel. 

 

De samenwerking tussen de coach van 1 en de spelers van de selectie leek vanaf januari niet meer 

helemaal goed te werken. Omdat het in deze tijd heel erg lastig in de korfbalwereld is om een trainer 

te vinden, hoopte men nog dat de situatie weer zou verbeteren. 

Uiteindelijk werd de moeilijke beslissing om uit elkaar te gaan toch alsnog genomen. 

 

Dennis en Tymo hadden inmiddels aangegeven niet verder te willen in de TCTop. Mike Roos stapte in 

het gat wat er viel. In gesprek met de spelers werd besloten dat er in het nieuwe seizoen een aantal 

spelers zou gaan wisselen tussen de S1 en de S2. Dit gesprek had een positief effect op de sfeer in de 

selectie. 

  

De zoektocht naar een nieuwe coach werd ingezet door Mike, met hulp van Thom W. en Petra J. 

Er werden een aantal coaches benaderd, maar die durfden de uitdaging niet aan vanwege de 

verjonging in de S1. Henk van der Nol gaf daarop aan dit wel te zien zitten. We zijn dan ook blij dat hij 

deze taak het komende seizoen op zich neemt. 

Voor de S2 werd helaas geen nieuwe coach gevonden. 
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Meervogels 1 werd kampioen in het najaar en promoveerde naar de ereklasse, handhaafde zich in de 

zaal in de hoofdklasse en degradeerde in het voorjaar weer op het veld naar de hoofdklasse. 

Meervogels 2 werd op onderling resultaat tweede in de reserve hoofdklasse na AW/DTV2. In de zaal 

zat Meervogels voor het zoveelste jaar weer met KCC4 en KVS3 en wist daar niet overheen te komen 

en bleef wederom gehandhaafd in de reserve overgangsklasse. Op het veld in het voorjaar werd 

uiteindelijk wel het kampioenschap behaald wat leidde tot promotie naar de reserve ereklasse veld. 

Meervogels 3 werd in het najaar kampioen op het veld en promoveerde naar de 2e klasse 

handhaafde in de zaal in de 2e klasse en werd in het voorjaar net geen kampioen op het veld in de 2e 

klasse.  

 

 

 

 

 

 

Verslag TC Senioren/Junioren 
 

Leden: Ruben de Jonge, Ilse  , Chiara Jorissen, Tycho Wijga 

We zijn het seizoen 2023-2024 gestart met 2 A-teams en 7 Senioren teams voor het veldseizoen. In 

de zaal is er een extra senioren team bijgekomen. 

Het veldseizoen hebben we kunnen afsluiten met 2 kampioenen:S3 en S7 werden beide ongeslagen 

kampioen. 

Begin november zijn de zaaltrainingen weer gestart. Half november begon de competitie. In de zaal is 

het volgende team kampioen geworden: S8 ging voor 2 oprij. 

De veldcompetitie in het voorjaar begon half april. Het veld seizoen heeft helaas geen kampioenen 

opgeleverd.  

De TC heeft regelmatig vergaderd. Bij het maken van de teams voor het nieuwe seizoen is regelmatig 
overleg geweest met de TCAP. 
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Verslag TC Aspiranten/Pupillen 
 

Leden: Sylvia Kerrebijn, Jasper Jorissen, Joyce van Maanen en Esther Heeres 
 
We zijn het seizoen 2023-2024 gestart met 1 B-team, 4 C-teams, 2 D-teams, 2 E-teams en 1 F-team en 
een handje vol kangoeroes.  
Het zoeken naar trainers is een steeds grotere puzzel, we zijn erg blij met de A-jeugd (en natuurlijk 
ook met alle andere trainers!) die bereid zijn om een team te coachen.  
 
Het veldseizoen hebben we kunnen afsluiten met een aantal kampioenen. De F1, D2, C2, B1 hebben 
hun kampioenschap gevierd met limonade en taart.  
 
Eind oktober/begin november zijn de zaaltrainingen weer gestart. Half november begon de 
competitie. We hebben een tweede F-team kunnen starten. In de zaal zijn de volgende teams 
kampioen geworden: E1, D1, D2, C2. Dit hebben we bij de laatste thuiswedstrijd van Meervogels 1 
gevierd met een kampioenenparade. Alle kampioenen kregen hier hun medaille en limonade en chips 
maakte het feest compleet. 
 
De veldcompetitie in het voorjaar begon half april. Ook dit veldseizoen heeft de nodige kampioenen  
opgeleverd. Er was feest bij de F1, F2, C2, C4. 
 
Sylvia en Kim hebben dit seizoen ook weer clinics gegeven op basisscholen en daardoor veel  
promotie kunnen maken voor het korfbalspelletje en de Meervogels. 
 
In mei was het schoolkorfbaltoernooi, dit keer voor de groepen 3 en 4 bij ons en voor de groepen 5 
t/m 8 bij Phoenix. Er zijn vooraf twee trainingen geven. Na het schoolkorfbaltoernooi is er nog een 
inlooptraining gegeven. We hebben hier een aantal nieuwe jeugdleden aan overgehouden. 
 
De TCAP heeft regelmatig vergaderd, vooral in het voorjaar bij het maken van de teams voor het 
nieuwe seizoen is er vaak bij elkaar gekomen. 
Dit seizoen heeft de TCAP weer enquêtes uitgezet onder spelers en trainers. Hierna zijn ook met alle 
trainers gesprekken gevoerd over de teams. De opgehaalde informatie is gebruikt bij het maken van 
de teams voor het nieuwe seizoen. 
  
De TCAP bedankt alle jeugdtrainers, scheidsrechters en teamouders voor hun inzet voor onze jeugd. 
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Verslag Super Vogels 
 

In het jaarverslag van vorig jaar werd nog voorzichtig de hoop uitgesproken dat de Super Vogels 

wellicht in seizoen 2024-2025 ook daadwerkelijk competitie zouden  gaan spelen. 

Met trots kan worden vermeld dat met ingang van het zaalseizoen 2024-2025 de Super Vogels 

inderdaad zijn ingedeeld in de G004 klasse van het  zaalkorfbal. Op 4 zaterdagen verspreid over de 

periode november tot en met februari,  zullen zij het opnemen tegen GKV, Albatros, PKC , Vitesse 

(Ba) & Tempo.  Op 7 december zal er zelfs een volledig programma in De Veur worden gehouden. 

Een prestatie om trots op te zijn. 

In het afgelopen seizoen zijn er wel de nodige ontwikkelingen geweest. Zo hebben wij helaas 3 leden 

moeten laten gaan. De redenen waren een verhuizing naar Rotterdam, fysieke ongemakken en een 

lid had geen plezier in het spelletje. En wij als vrijwilligers zijn altijd stellig geweest, het plezier staat 

altijd voorop. 

Gelukkig hebben wij ook 2 nieuwe leden dus komt het totaal weer op 11 en speelt een aspirant lid 

mee. Verder is de doelstelling om in het komend jaar uit te breiden en wellicht 2 teams te hebben. 

Door middel van clinics op locatie en mond op mond reclame  bij de locaties waar nu 8 leden 

vandaan komen zal proberen de doelstelling te bewerkstelligen. 

De Super Vogels hebben ook deelgenomen aan de HKD op 26 oktober in de hal van Dijkvogels. 

Helaas hebben wij aan het einde van seizoen 2023-2024 afscheid moeten nemen van de Korfbal Kids. 

Ondanks dat de 3 spelertjes bijna altijd getrouw aanwezig waren op de training zijn wij genoodzaakt 

geweest  te stoppen. Doelstelling is altijd geweest om een team van minimaal 6 te hebben wat 

helaas niet gelukt is.  Ook hier zijn diverse clinics gegeven met als trekkers Sylvia, Kim en Ria maar 

helaas mocht dit niet baten.  Gelukkig heeft 1 van de kids onderdak gevonden bij Weidevogels. 

Dank gaat ook uit naar Rita die de zaal kon reserveren bij Het Palet. Verder heeft Ria besloten er mee 

te stoppen. Wij bedanken Ria ook zeer voor haar werk bij deze dankbare groep. 

Het komend jaar zullen de Super Vogels worden aangekleed in de clubkleuren, zullen er diverse 

gezellige avondjes zijn in de kantine of extern en hopen wij op leuke (competitie) wedstrijden met als 

afsluiter het NK in juni 2025. 

Verder zijn diverse taken verdeeld over de 10 vrijwilligers, is aansluiting gevonden bij de KNKV 

Denktank Passend Korfbal  voor verdere bekendheid van het Passend Korfbal. De 1e meeting was op 

15 oktober waar onder anders het ongenoegen werd geuit over de naam Passend Korfbal en vooral 

de procedure er naar toe. 

Op naar een succesvol maar vooral leuk seizoen 

De vrijwilligers van de Super Vogels 
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Verslag Scheidsrechterscommissie 
 

Het seizoen 2023/2024 is een prima seizoen geweest voor de scheidsrechterscommissie. 

 

Voor de 242 wedstrijden die gefloten moesten worden waren in totaal 112 leden beschikbaar om te 

fluiten. 

Daarvan hebben er 55 een functie binnen Meervogels en in principe uitgezonderd van fluiten. 

Van de 55 met een functie zijn er 11 geweest die naast hun functie ook nog wedstrijden gefloten 

hebben. 

Dit resulteert gemiddeld gezien tot  4 tot 6 wedstrijden te fluiten p.p. 

Indelen wordt zo goed als mogelijk gedaan op basis van zelf thuis spelen op dezelfde dag en/of op 

basis van niveau van degene die moet fluiten. 

 

Nogmaals de vraag aan elk lid wat staat ingedeeld zelf het op te lossen zodra je zelf niet kan. I.p.v. 

mailtjes of appjes te sturen met; ik kan niet..lossen jullie het even op? 

De scheidsrechterscommissie kan daarin alleen assisteren met nummers van mensen (wel graag zélf 

naar de nummers vragen bij Tim) 

 

Er waren 97 wedstrijden in de wedstrijdsport waarvan er 40 zijn gefloten door scheidsrechters van 

buitenaf. 

De ontvangst van scheidsrechters van buitenaf is gedaan door Tim (3 tot C1) en bij 1&2 door Gea. 

 

Afgelopen seizoen hebben we ook de rompregeling (te fluiten/beoordelen wedstrijden buiten de 

vereniging) behaald dankzij Rudi Speckens, Jasper van Zoelen, Mark van Zoelen, René van Leeuwen 

en Gea Verhage. 

Dit levert een mooi bedrag (2x +- €250,00) voor de club op en betreffende scheidsrechters zijn of 

worden daar nog voor bedankt met een presentje. 

 

Rudi heeft eind juni mogen fluiten op het eindtoernooi van de C jeugd 1e klasse en heeft daar ook de 

finale mogen fluiten. Tevens heeft hij een week later de finale van de C hoofdklasse mogen fluiten. 

Mooie prestatie! 

Tevens zijn zowel Jasper van Zoelen als Rudi Speckens dit seizoen gepromoveerd naar hogere 

klassen. 

 

Voor komend seizoen willen wij een spelregelavond houden voor de complete A-Jeugd en willen wij 

uiteraard weer de rompregeling halen. 

 

Dan als laatste een kleine oproep nog; vind je het leuk om te fluiten, heb je een vraag, wil je meer 

uitleg over de spelregels of hulp bij het fluiten van je wedstrijd, laat het ons weten!  

Via de mail, telefonisch of gewoon op de club zelf. Spreek ons aan, we staan altijd open voor een 

constructief gesprek, meningen en verrassingen. 

 

Namens de scheidsrechterscommisie, 

Tim Valkenburg 
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Verslag KombiFit 
 

De KombiFit groep gaat nog steeds lekker door. Een vast groepje zijn woensdagavond en 

zondagochtend lekker bezig om de conditie op peil en de spieren soepel te houden. Dit alles op 

muziek.  Er zijn diverse trainingsattributen beschikbaar. 

Ook dit seizoen konden we weer een nieuw KombiFit-lid verwelkomen. 

Onder de normale omstandigheden wordt er het gehele jaar gewoon doorgetraind; ook in de winter 

kan dat lekker buiten en als het heel erg slecht weer is, is de kantine een goed alternatief om de 

trainingen gewoon door te laten gaan.  In de zomermaanden (ook als de korfbalcompetitie al 

afgelopen is) gaan de KombiFitters gewoon door. 

De trainingen worden verzorgd door Peter de Wit (zondag) en Marty Groen in ’t Woud (woensdag) 

en als een van hen verhinderd is,  is Jan van Gooswilligen altijd bereid om hen te vervangen.   

Na afloop van  iedere training is er thee beschikbaar en kan de training nog even geëvalueerd 

worden of anders gewoon nog even gezellig bijpraten. 

 

De kombifit trainingen zijn op: 

Woensdagavond: 20.00-21.00 

Zondagochtend: 10.30-11.30 

Gea Verhage 
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Verslag Vertrouwens Contact Persoon 
 
Vanuit de rol van vertrouwenscontactpersoon ben ik 7 x benaderd, waarna een eerste gesprek 

voldoende bleek en verder geen vervolg nodig was vanuit mijn rol. Tevens ben ik bij veel gesprekken 

aanwezig geweest als toehoorder. Dit zijn gesprekken van bestuur met leden, TC met leden of  

gesprekken trainer en kind, team. 

Vanaf dit seizoen hebben wij een tweede vertrouwenscontactpersoon, namelijk Vincent van Aken. 

Wij zijn allebei bereikbaar voor alle leden en betrokkenen van ZKV de Meervogels. Onze 

contactgegevens zijn te vinden op de website. Vincent zal komend seizoen ook deelnemen aan de 

cursus Vertrouwenscontactpersoon van het NOC*NSF. 

Wij hebben een oproep gedaan voor trainers/ ouders/ leden om aan te sluiten bij een nieuw te 

vormen commissie, namelijk Commissie Sociale Veiligheid. Binnen deze commissie gaan wij aan de 

slag met de sociale veiligheid binnen onze vereniging om ervoor te zorgen dat iedereen zich prettig 

voelt binnen de vereniging en mag zijn wie hij/ zij is en met plezier kan korfballen. In november zal 

een eerste avond  gepland worden om met de groep bij elkaar te komen en te bespreken hoe we 

met elkaar willen gaan samenwerken. De leidraad die we hierbij gaan gebruiken is Het High-5-

stappenplan van Centrum Veilig Sport Nederland. We zullen regelmatig een update geven aan onze 

leden. 

Als laatste zijn we nog steeds bezig met de VOG’s up-to-date krijgen. Afgelopen jaar is er een grote 

slag gemaakt. Door overgang van papieren naar digitale VOG konden we tijdelijk geen aanvragen 

doen. De komende twee maanden willen wij dit weer inhalen. Ervaring leert helaas ook dat niet 

iedereen op tijd de VOG aanvraagt wanneer wij een link sturen hiervoor. Graag aandacht hiervoor, 

zodat we sneller alles weer up-to-date hebben. De VOG kost geen geld, maar moet je wel hebben om 

vrijwilligerstaken te kunnen doen binnen de vereniging. 

Vincent van Aken en Ingeborg Landweer 
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Verslag Ledenadministratie (LAS) 
 

Vanaf januari 2024 heb ik de ledenadministratie van Wilma en Ed Spoorendonk overgenomen. Ik had 
al wat ervaringen met Sportlink (het programma waar ook de ledenadministratie wordt bijgehouden) 
en met vragen kon ik altijd nog bij Ed en Wilma terecht. 
 
Ook dit jaar waren er veel mutaties in de ledenadministratie. Niet alleen de aanmeldingen van 
nieuwe leden en de opzeggingen van leden, maar ook adres of bankrekeningnummer wijzigingen. 
Ook wijzigingen van spelers met bijvoorbeeld een blessure naar ‘niet spelend lid’ en andersom als ze 
weer herstelt zijn. 
 
Meteen ook een oproep om je adresgegevens te controleren, je gegevens staan in de KNKV app. Ga 
naar de instellingen en klik op ‘Mijn persoonsgegevens’. Klopt er iets niet, stuur een mail naar 
ledenadministratie@zkvdemeervogels.nl. 
 
Afgelopen maanden hebben we ook gebruikt om de ledenadministratie op te schonen. Er stonden 
bijvoorbeeld nog oud trainers in, die geen training meer geven. Trainers zijn ook bondslid en voor 
ieder bondslid moeten we bijdrage betalen aan de KNKV. Als deze trainer niet zelf in een team speelt, 
dan is het niet nodig om (bonds)lid te blijven. 
 
Hieronder een overzicht van het aantal leden. 
 

 

1 juli 
2023 

1 juli 
2024 

Leeftijdscategorie 
Bondsleden 

Aantal Aantal 

Senioren 149 115 
Junioren 10 16 
Aspiranten 45 41 
Pupillen 40 41 

Totaal bondsleden 244 213 

   
Verenigingsleden   
Supervogels 12 11 
Recreanten  8 
Overige 
verenigingsleden  51 

 
Hieronder een overzichtskaartje hoe de bondsleden zijn verdeeld over Zoetermeer (en omstreken). 
Leuk om te zien dat we over heel Zoetermeer verdeeld zijn. 

mailto:ledenadministratie@zkvdemeervogels.nl
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Verslag Sponsorcommissie 
 

Afgelopen seizoen zijn we druk bezig geweest met de overgang naar de nieuwe kledingleverancier 

(Hoofdsponsor Zeefdruk) én kledinglijn. Voor veel sponsoren was dit een grote kostenpost (wat soms 

ten koste is gegaan van de sponsorfee), maar al met al gaan we er naar toe dat steeds meer teams 

met gesponsorde kleding van de nieuwe lijn in het veld staan! 

 

Ook zijn we afgelopen seizoen druk bezig geweest met het ontwerpen van de nieuwe banners in de 

zaal. Door deze nieuwe banners kunnen we meer sponsorfee vragen en vergroten we de 

zichtbaarheid van de sponsoren. Daarnaast werd elke zaalwedstrijd van S1 weer voorzien van een 

gesponsorde wedstrijdbal.  

 

Waar we de meeste sponsorcontracten steeds per seizoen verlengden, hebben we de sponsoren ook 

gevraagd om nu voor 3 seizoenen te verlengen. We zien dat de meeste sponsoren hier positief op 

reageren. Dit zorgt ervoor dat we per jaar een stuk minder administratieve handelingen te 

verwerken hebben. 

 

Wij als sponsorcommissie blijven altijd opzoek gaan naar nieuwe sponsoren, maar mochten jullie als 

leden hier ons een handje in willen helpen, aarzel dan niet om contact op te nemen! 

 

Groetjes, Eline van Lomwel & Wendy Post 

sponsoringdemeervogels@gmail.com 

 

 

 

mailto:sponsoringdemeervogels@gmail.com
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Verslag Social Media Team 
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Verslag Hal/Veld Commissie 
 

De werkgroep van Meervogels die zich met het nieuwe veld heeft beziggehouden, heeft 

afgelopen jaar ook de vereniging vertegenwoordigd bij het traject met de gemeente over de 

gebiedsvisie voor het Vernèdesportpark. Hiervoor is deelgenomen aan 

bewonersbijeenkomsten, een wandeling door het gebied en de gesprekstafel die over de 

sport ging (gezamenlijk met o.a. ALTV, Fitpoint en Zoebas). 

Wat wij hebben aangegeven aan de gemeente, is het belang voor Meervogels om een 

kantine in of aan een sporthal te hebben zodat we ook tijdens de zaalperiode onze eigen 

kantine kunnen gebruiken. De ligging van de kantine willen we graag hebben zoals we die nu 

hebben, namelijk met een terras heerlijk in het zonnetje. Daarnaast hebben we ook onze 

wens voor een apart hoofdveld herhaald. Meervogels is natuurlijk niet de enige gebruiker in 

het park, zo werden ook de belangen van de Jeu de boules club, de Racing Club, jeugdwerk 

(skatebaan) en ALTV gehoord. 

Nadat de gemeente een drietal schetsontwerpen had gepresenteerd, waarop de 

omwonenden en de gebruikers van het sportpark feedback hebben gegeven, heeft de 

gemeente uiteindelijk op 24 september de voorkeursvariant gepresenteerd. 

 

Deze voorkeursvariant wordt verwerkt tot een omgevingsprogramma. Wanneer dit klaar is 

wordt het op de site van de gemeente online gezet. Gedurende 6 weken kan iedereen 

reageren op het ontwerp omgevingsprogramma door het indienen van een zienswijze. De 

terinzagelegging is naar verwachting eind Q1 2025. Daarna neemt het college een definitief 

besluit over het omgevingsprogramma. Verwachting is dat dit in Q2 2025 zal plaatsvinden. 

 

Het omgevingsprogramma geeft een invulling op hoofdlijnen. Daarin staat waar sport, groen, 

wonen, werken etc.) komt. De precieze invulling van de functies wordt daarna uitgewerkt in 

een uitvoeringsagenda. 

 

In de afbeeldingen hieronder, wordt de voorkeursvariant toegelicht. De eerste twee 

afbeeldingen laten de gebiedsvisiekaart zien en de mogelijke invulling daarvan. De derde 

afbeelding geeft een concrete mogelijkheid hoe de sport over het terrein verdeeld wordt en 

de daarbij behorende accommodaties. 
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Zoals je kan zien, is onze huidige kantine en kleedaccommodatie volledig verdwenen, alsook 

het 2B home gebouw en de parkeerplaatsen. Daarvoor in de plaats staat een groot rood blok; 

dit is de sportaccommodatie waarin 2 sporthallen komen. Ter vergelijking kan hiervoor 2 

maal de Veur worden aangehouden. Verder zie je dat de plek waar onze velden liggen is 

uitgebreid. En dat de afstand tussen de kantine en de velden aan de ruime kant is. 

 

De plaats voor de kantine is aan de zijkant van het sportcomplex getekend, aan de kant van 

de sportvelden. Verschillende verenigingen, inclusief wijzelf, hebben aangegeven dat we 

bepaalde faciliteiten gezamenlijk kunnen gebruiken (zoals toiletten, kleedkamers) en dat we 

wel een wens hebben voor een eigen kantine. 
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De invulling van de sporthal en omgeving zal in een volgend stadium uitgewerkt worden. In 

deze voorkeursvariant is wel duidelijk waar de sportaccommodaties geplaatst worden. 

 

Een zij-aanzicht van de hal zie je hieronder: 

 
Alle informatie kan je vinden op de site van de gemeente, als je het gelopen traject wilt 

nalezen of als je benieuwd bent wanneer het plan ter inzage komt te liggen. De link is: 

https://www.zoetermeer.nl/vernedeparkpaltelaan 

 

 

De hal/veldcommissie 

Estelle Gfeller, Bonno Haaring, Earvin van Alderwegen, Petra Captijn, Petra Janssen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.zoetermeer.nl/vernedeparkpaltelaan
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Verslag (Jeugd) Evenementen Commissie 
  
Het team bestond afgelopen jaar uit: Sofie, Wies, Frederike, Daine, Rianca, Chiara en Tycho. 

We zijn het jaar gestart met de opening van het nieuwe veld. Hiervoor was een groot feest met BBQ 

georganiseerd. 

Daarna is er een Halloween activiteiten voor zowel de jeugd als senioren georganiseerd.  

Met Sinterklaas hebben we hoog bezoek gehad van de goedheiligman zelf en 3 van zijn pieten. Met 

kerst zijn we met alle jeugd gezellig gaan eten in de kantine. 

We hebben op 12 januari een nieuwjaarsborrel georganiseerd voor de senioren en junioren als 

afsluiter van de vorige JAV. 

Met de jeugd is er nog een bingo avond geweest. 

Met Pasen hebben we een knutsel en spelletjes middag georganiseerd voor de jeugd. 

Twee keer is er een pubquiz geweest en we hebben het jaar afgesloten met het jaarlijkse Duoschot 

toernooi. 
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Verslag Kampcommissie 
 

Ook dit jaar hebben we weer een jeugdkamp georganiseerd voor de Meervogels Jeugd van 5 t/m 18 

jaar (pupillen, aspiranten en junioren) in het weekend van 28-29-30 juni, 2024. 

De Kampcommissie bestaat uit: Esther, Anine, René en Tycho 

De Kampleiding bestaat buiten deze 5 uit: Chiara, Duncan, 

Rainier, Dennis, Laurence, Maaike, Ilse, Sjors, Daine, Jordy, 

Rianca, Wies en Sofie 

De kamplocatie die werd bezocht was “Het Zwaluwnest” in Ter 

Aar. De voorbereiding starten met het kiezen van het thema 

voor dit jaar, en dit werd: Disney! 

 

In groepjes gingen de leiders aan de slag om hiervoor het 

programma samen te stellen, met voor elk dagdeel leuke 

spellen die bij het thema paste, daarnaast gingen alle leiding 

aan de slag met hun outfits om als de beste Disney figuren over te komen. 

Vrijdag 17.30 verzamelen voor de kids, de leiding was al ruim op tijd 

verkleed aanwezig. Kids inchecken, bagage inpakken, dubbelcheck of 

iedereen ook daadwerkelijk in de bus zat en daar vertrokken we. 

Aangekomen in Ter Aar zijn we begonnen met een kennismaking bingo 

waarna de jonkies naar bed zijn gegaan, de oudste hebben die avond 

nog een escape room spel gespeeld.  

De zaterdag bestond overdag uit het virusspel en het actiefiguren spel 

en die avond is er heerlijk genoten van een BBQ. Gedurende dag waren 

er TikToks opgenomen voor het avond programma de TikTok awards. De 

Avond is voor de oudste afgesloten met het jongens tegen de meisjes 

spel. 

De zondag begon erg vroeg voor de kinderen van de A en B, om 5.30 

begon de jaarlijkse ochtendwandeling. De kinderen dachten er met een 

klein rondje van af te komen maar niks was minder waar. Na 

een relatief korte wandeling stond op de Kamp locatie een 

modder parcours op ze te wachten. In de middag is het 7 kamp 

van de 7 dwergen en levend stratego gespeeld. Waarna we 

weer terug zijn vertrokken richting Zoetermeer. 

Eenmaal aangekomen bij de club stonden er allemaal blije 

ouders ons op te wachten en in de dagen 

daarna hebben we allemaal positieve reacties gekregen over 

het kamp. 

De leiding heeft het ook erg leuk gehad en hopen volgend jaar er net zon groot feest van te maken. 

De kampcommissie Esther, Anine, René, Tycho 
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Verslag Kantinecommissie 
 

Het werk voor de kantine is opgesplitst over meer personen: 
- Reserveringen van de kantine: Karin de Wit. 
- Indelingen barbezetting tijdens de competitie en toernooien en contactpersoon voor/namens de 
gastvrouwen en -heren: Petra Captijn. 
- Financiële afhandeling: Maaike Schrijver. 
- Technisch beheer: Willem Theil. 
- Inkoop en schoonmaak accommodatie: Nico van Gooswilligen. 
 
De indeling voor bardienst wordt voorafgaand aan het veldseizoen op de site gepubliceerd. Daarin 
staat een toelichting over de indeling. Voor het organiseren van de bardienst binnen de jeugdteams, 
zijn teamouders/ teambegeleiders onmisbaar. De organisatie van de barbezetting door deze 
teamouders verliep afgelopen seizoen goed, waarvoor dank namens de GVH. 
 
De groep GVH bestond uit: Sylvain en Anouk Gfeller, Fabiola Plugge, Yolanda Noort en Frank 
Blijdestijn, Richard Rozenbrand, Tijmen de Kievit, Frederike Ketelaars, Rianca van der Elst, Johan Rust 
en Petra Captijn. Een speciale rol is weggelegd voor Jolanda Haaring; zij verzorgt de maaltijden bij 
thuiswedstrijden van de selectie. Ook Sylvia Kerrebijn en Petra Janssen zijn altijd bereid in de keuken 
te helpen. 
 
We zouden graag versterking hebben en er blijft behoefte aan (ouders van) leden die bereid zijn om 
te helpen bij bijvoorbeeld het schoolkorfbaltoernooi, zaterdagen met oefenwedstrijden en 
zaterdagen met een vierkamp.  
 
Namens de GVH, Petra Captijn 
 
 
 
 
 
 
 

Verslag Grote Club Actie 
 

Dankzij de geweldige inzet van onze leden hebben we tijdens de Grote Clubactie maar liefst 1023 

loten verkocht, wat resulteerde in een opbrengst van 2455 euro! Een mooie prestatie waarbij we 

enorm dankbaar zijn voor een ieders bijdragen. 

Een speciale dank aan iedereen die heeft geholpen met de lotenverkoop. Jullie inzet heeft dit succes 

mogelijk gemaakt. 

Het geld wat er afgelopen jaren is opgehaald is nog lang niet allemaal gebruikt. We hebben 

bijvoorbeeld wel een bijdrage gedaan aan het kamp, maar willen graag jullie ideeën horen over hoe 

we deze opbrengst het beste kunnen gebruiken voor onze vereniging. Mail jouw suggesties naar 

gca@zkvdemeervogels.nl. 

Tot volgend jaar! 

Thom & Kelly 

mailto:gca@zkvdemeervogels.nl
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 Verslag Onderhoudscommissie 
 

                   
- kozijnen en raamwerk buitenzijde opnieuw geschilderd 
 
- nieuw welkom bord bij toegangshek. 
 

 
 
 
 
- 4 nieuwe lounge banken en 2 hocker (bijzettafels) 
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2 picknick tafels opgeknapt (bovenblad en onderstel) 
 

           
     
 
 
 
 
 
 
Helaas ook weer vandalisme en alle nasleep ervan    
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Ook schade aan de nieuwe kunstgrasmat, dug-out en kunstgrasmat. 
 
 
 
 
Projecten in wording die dit jaar nog gereed zullen zijn. 
 

1. Frame scorebord plaatsen 

2. Elektra voorziening scorebord 

3. Nieuw Scorebord in frame plaatsen en aansluiten 

4. Nieuw toegangssysteem hoofdingang 

5. Afschermen vuilcontainer en afvalbakken op voorterrein 

 
 
 
 
Steeds terugkomende werkzaamheden            
                                                              
- heggen knippen, onkruid verwijderen terrein 
- daken bladvrij maken en afvoeren schoonhouden 
- zonnepanelen schoonborstelen en wassen 
- trespa dakranden- en gevelplaten reinigen 

- onderhoud korfbal materiaal 

- enz. 

 

Gr, Aad & Willem 


